
Honza 
„Stínovlas“

Musílek

• předseda Kolejní rady v období 12/2010 – 5/2014 
• tvůrce první Kolejní kuchařky a aktualizací v letech 2012 a 2013
• spolutvůrce a spoluprovozovatel systému zámluv pokojů

• student 3. ročníku NMgr. studia na MFF (Informatika, IDMA)
• cvičící předmětu Úvod do UNIXu

Proč kandiduji do Kolejní rady

Po mé květnové rezignaci je zjevně zajímavou otázkou, proč znovu kandiduji do KR,
kterou  jsem  opustil.  Moje  rezignace  byla  způsobena  především  akutní  pracovní
přetížeností, která se o hodně zlepšila. Dále také neshodami s jedním členem KR,
který už ale nebydlí na koleji a tak další rozepře nehrozí. Definitivně mě ale o mé
kandidatuře přesvědčil až e-mail od Ládi Lásky, který mě utvrdil v tom, že není dost
těch, kteří by o členství v KR stáli. Kolejní rada je důležitá a rád přispěji k tomu, že
bude fungovat a existovat. Kolejní rada na 17. listopadu byla vždy považována za
silný orgán, se kterým se musí počítat a já hodlám tuto tradici uchovat.

Nová  KR  může  taky  čerpat  z  mých  zkušeností  s  jednáním  s  vedením  koleje  i
ředitelstvím KaM, které jsem za poslední roky nasbíral a nebude tak muset začínat od
nuly.

lepší podmínky pro cyklisty
boulder na koleji

smysluplný ubytovací řád
potírání kouření


